

Referat bestyrelsesmøde 2025-2

Tirsdag d. 04. marts 2025.

Tilstede: Ole, Michael Schultz, Jens Erik, Christian, Jens A, Lars LF, Michael SJ, Lars N, Jens L, Philip, Vibeke.

Fraværende: Peter, Christina.

1. **Referat fra møde 2025-1** godkendt.
2. **Regnskab 2024** godkendt.
3. **Generalforsamling 2025** – oplæg godkendt. Præsentationer sendes til PL.
4. **Æresmedlem:** Forslag til æresmedlem med kontingentfrihed godkendt til endelig godkendelse af generalforsamlingen.
5. **Æresmedlem / Spilernål:** Der laves samlet oversigt over medlemmer. JEN
6. **Maling af klubhus:** Der indhentes flere tilbud – opmærksomhed på eventuelle krav til brændhæmmende maling – LLF. Mulighed for afskrivning – MS. Eventuelt støtte fra Vejdirektoratet undersøges – OB.
7. **Bogholderi:** Det blev besluttet at ansætte den deltidsmedarbejder på 20 timer for at sikre kontinuitet. Mulighed for at dele ressourcen med Havnen og andre klubber undersøges. MS
8. **Dansk Kano og Kajakforbund:** Vi tilbyder i dag opbevaring af kajakker, men har ellers ingen aktivitet på området. Inden eventuel udmeldelse kontaktes medlemmer af kajakudvalget. JEN
9. **Delebådsordning (Vesla):** Der udarbejdes oplæg til nye vedtægter inden eventuel udvidelse med båd nr to. JEN sammen med Vesla-team.
10. **Godkendelse af skippere til bådudlån foretages af LN.** Pris for optagelse er kr. 500, betales kun én gang ved godkendelse og ikke årligt. Sekretariatet opkræver og administrerer. Takst oprettes i Foras – JEN.
11. **Speeddating og kvindesejlads:** Dette skal markedsføres overfor medlemmerne. VA forfatter tekst og sender til Sekretariat for udsendelse på mail samt til PL for posting på hjemmeside samt SOME.
12. **Affaldsplads:** Vi etablerer pladsen, som allerede planlagt, og sender regning til de 4 klubber på hver kr 10.000. OK fra Vinterbaderne, KØS, Lavuk – mangler Gry. JEN. Tømningen varetages af Havnen, som årligt sender separate regninger til klubberne.
13. **Autocampere:** Vi overtager hele driften og økonomien af dette frem til at havnen genåbner. Der efter ny beslutning.

- a. BEAS kontaktes for endeligt tilbud på adgangsløsninger. JEN
- b. Mulighed for at badegæster på "trekanten" kan købe adgang til toiletter undersøges. JEN
- c. Udkast til aftale med Havnen. JEN
- d. Markedsføring samt brochure til gæster. JEN

14. Onboard: Præsenteres på medlemsmøde 13.3. PL

15. Sejlerskolen – nyt om afholdelse af prøver efter DS har stoppet afholdelse: Der arbejdes på løsning i Svanemøllekredsen – fuld opbakning fra bestyrelsen. MSJ

16. Sundet 125 år i 2026. Der nedsættes et jubilæumsudvalg til planlægning. Klubbens Julbilæumsskrift opdateres. PBF

17. Privat brug af klublokaler Nord: På grund af manglende oprydninger aktiveres logning af adgangsbrikker. LLF

18. Kort opdatering fra udvalg/ansvarsområder

- a) Formanden: Bestyrelsesmedlemmer sender forslag til OB om, hvordan vi får samlet unge op i klubben når de forlader KØS.
- b) Økonomiudvalget: Alle skal være opmærksomme på at hurtigt godkende fakturaer til betaling. MS tjekker kontofordeling på udvalg.
- c) Havneudvalget: Forespørgsel fra Havnen, om deres bestyrelsesreferater bør ligge på nettet. OK fra Sundet. JA
- d) Kapsejladsudvalget: Godkendt at vi betaler 50% af gebyret for deltagelse i J70 Liga. JL

19. Eventuelt: Sundets telt lånes ud til Vandfestivalen. LLF

Næste møde: 09.04.2025